
 

 

 КРОПИВНИЦЬКА МІСЬКА РАДА  

 

ВИКОНАВЧИЙ КОМІТЕТ 

 

 

 

 

П Р О Т О К О Л   № 17 

позачергового засідання Виконавчого комітету  

Кропивницької міської ради восьмого скликання 

 

 м. Кропивницький      від 18 грудня 2020 року 

 

 

Голова засідання:  Райкович А.П.        - міський голова 

Секретар:         Брюм О.М.    - начальник загального відділу 

      

 

В роботі виконавчого комітету взяли участь члени виконкому: 

 

 

Артеменко Н.М. - директор виконавчий товариства з додатковою 

відповідальністю “М'ЯСОКОМБІНАТ “ЯТРАНЬ” 

Балакірєва С.М. - керуючий справами виконавчого комітету міської ради 

Вєхтєв В.В. 

 

- голова громадської організації “Об'єднання ветеранів 

АТО та військовослужбовців 3-го окремого полку 

спеціального призначення “Редут” 

Згривець Р.Ф. - генеральний директор ТОВ “АФ Відродження” та    

ТОВ “АФ Хлібодар”, директор ТОВ “Колорит+” 

Колодяжний С.О. 

 

- заступник міського голови з питань діяльності 

виконавчих органів ради 

Колюка О.С. - секретар Кропивницької міської ради восьмого 

скликання   

Кролевець А.В. 

 

- генеральний директор товариства з обмеженою 

відповідальністю “Екселент М” 

Солонар Л.М. 

 

- віцепрезидент Кіровоградської регіональної торгово-

промислової палати 

Марченко Л.М. 

 

- староста Новенського старостинського округу 

Кропивницької міської ради 

Закаблуковський В.О. -

  

голова Фортечної районної у місті Кропивницькому 

ради 
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На засіданні були присутні: 

 Керівники виконавчих органів Кропивницької міської ради 

 та відповідальні працівники: 
 

Бєжан М.М. - заступник міського голови з питань діяльності 

  виконавчих органів ради 

Бочкова Л.Т. - начальник фінансового управління 

Вергун О.С. - заступник міського голови з питань діяльності 

  виконавчих органів ради 

Вовенко О.А. -  т.в.о. начальника управління земельних відносин та  

   охорони навколишнього природного середовища 

Вовк Ю.М. - начальник управління соціальної підтримки населення 

Мосін О.В. - заступник міського голови з питань діяльності 

  виконавчих органів ради 

Татарко Д.А.  - заступник начальника юридичного управління 

 

 

 

Райкович А.П. Пропоную розпочати засідання виконкому 

Результати 

голосування: 

"за" - 10 "проти" - "утримались" - 

 

Райкович А.П. Хто за те, щоб прийняти запропонований порядок денний 

за основу? 

Результати 

голосування: 

"за" -  10 "проти" - "утримались" - 

 

 

П О Р Я Д О К  

розгляду питань на позачерговому засіданні  

Виконавчого комітету Кропивницької міської ради  

 

 Вовк Юлія Миколаївна 

1. Про надання одноразової грошової допомоги мешканцям міста 

Кропивницького, які постраждали від стихійного лиха 17 жовтня 2020 року 

2. Про надання одноразової матеріальної допомоги учасникам операції 

Об'єднаних сил, які є мешканцями м. Кропивницького 

  

 Бочкова Любов Тимофіївна 

3. Про схвалення проєкту рішення Кропивницької міської ради “Про бюджет 

Кропивницької міської територіальної громади на 2021 рік” 
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Зайшов Закаблуковський В.О. 

 

Райкович А.П. Хто за те, щоб прийняти порядок денний в цілому?  

Результати 

голосування: 

“за” - 11 “проти” - “утримались” - 

  

Райкович А.П. в цілому “за” - 11 

 

 

СЛУХАЛИ:  Про надання одноразової грошової допомоги мешканцям 

міста Кропивницького, які постраждали від стихійного лиха 

17 жовтня 2020 року 

Доповідала: Вовк Ю.М. 

В обговоренні 

взяли участь: 

Райкович А.П. – прошу роз”яснити, чому деяким 

громадянам ми відмовили? 

Кролевець А.В. – стихійне лихо підпадає під одноразову 

матеріальну допомогу. Можливо, треба більш чітко підійти 

до надання матеріальної допомоги. 

Райкович А.П. – це черговий транш, ми визначилися, що ми 

виділяємо з резервного фонду 4 млн 8000 тис. грн. Як 

матеріальну допомогу. Пропозиції що повної компенсації 

ми надали на КМУ, який визнав, що втрати незначні та 

переклав це на ОДА. Ми виплачуємо 20% від отриманих 

пошкоджень. Обраховували ці втрати фахівці УКБ, був 

задіяний фонд „Смайл”, який також допоміг людям. Було 

також звернення до бізнесових структур. Якщо заявники 

отримали відмови, то це було аргументовано. 

Результати 

голосування: 

“за” - 11 “проти” - “утримались” -   

Вирішили: Прийняти рішення № 668 (додається) 

 

СЛУХАЛИ:  Про надання одноразової матеріальної допомоги учасникам 

операції Об'єднаних сил, які є мешканцями                           

м. Кропивницького 

Доповідала: Вовк Ю.М. 

Результати 

голосування: 

“за” - 11 “проти” - “утримались” -   

Вирішили: Прийняти рішення № 669 (додається) 

 

СЛУХАЛИ:  Про схвалення проєкту рішення Кропивницької міської 

ради “Про бюджет Кропивницької міської територіальної 

громади на 2021 рік” 

Доповідала: Бочкова Л.Т. 
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В обговоренні 

взяли участь: 

Кролевець А.В. – бюджет є збалансованим. Але є головний 

біль, це тепло забезпечення міста. Що ми будемо робити з 

нашим комунальним підприємством „Теплоенергетик”?  У 

наступному році необхідно розробити програму. 

Райкович А.П. – вже проведені переговори. До нас виїдуть 

експерти, щоб розробити план модернізації безкоштовно. 

Будуть вишукуватись кошти на реконструкцію системи 

теплопостачання в межах 6-7 модульних котелень. Сьогодні 

південно-західна котельня завантажена на 30 %. 

Передбачається будівництво генеруючої котельні для 

забезпечення теплом центру міста. Далі будемо залучати 

кредити.  

Система переведення всіх на автономне опалення не 

спрацьовує. 65 % житлового фонду розбалансовано, 

встановлено автономне опалення. Ми не можемо 

встановити у всіх лічильники. Нам треба зробити санацію. 

Заступники вже отримали завдання. Ми вже багато 

повернули у власність міста. НЕФКО – це пілотний проект, 

взятий для кредитної історії.  

Закаблуковський В.О. 

 Мосін О.В. – реконструкція 2-х мостів була розпочата у 

2020 році, роботи мають бути завершені у 2021 році. Прошу 

включити до проекту бюджету. 

Райкович А.П. – доопрацювати до наступної сесії. 

Пропоную прийняти бюджет як базовий. 

Результати 

голосування: 

“за” - 11 “проти” - “утримались” -   

Вирішили: Прийняти рішення № 670 (додається) 

 

 

 

Міський голова        Андрій РАЙКОВИЧ 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

П Е Р Е Л І К 

прийнятих рішень, які ввійшли до протоколу № 17 

 позачергового засідання виконкому 18 грудня 2020 року 

 

 

1. Про надання одноразової грошової допомоги мешканцям міста 

Кропивницького, які постраждали від стихійного лиха             

17 жовтня 2020 року 

18.12.2020 р. 

№ 668 

   

2. Про надання одноразової матеріальної допомоги учасникам 

операції Об'єднаних сил, які є мешканцями                                

м. Кропивницького 

№ 669 

   

3. Про схвалення проєкту рішення Кропивницької міської ради 

“Про бюджет Кропивницької міської територіальної громади 

на 2021 рік” 

№ 670 

 

 

 

 


